

Company Quality Policy

سياسة الجودة للشركة

United Industrial Investments Company (UNIVEST) is committed to maximize customer satisfaction and strives to achieve the goal of business excellence and continually improve the effectiveness of our Quality Management System with its scope of "manufacturing of paints, enamels, lacquers and coatings; design, manufacturing and stockholding of paints, sealant construction chemicals and adhesive".

Our quality policy is achieved through the following:

- Provide quality products and services by striving to exceed the needs and expectations of our customers as well as to satisfy applicable requirements.
- Maintain and continually improve the effectiveness of quality management system by making quality as everyone's responsibility and by determining the external and internal issues that may affect our organization.
- Empower our employees through active involvement, proper training and career development.
- Use new methods for continual improvement to monitor and improve quality performance, on time delivery and isolate major problems for immediate solution.
- Create a safe work environment that promotes teamwork and supports the design, production and delivery of high-quality products and services.
- Enhance relationships with our external providers to ensure that they understand our needs.
- Controlling and eliminating non-conformities by addressing risks and doing corrective measures.

UNIVEST's quality policy is displayed openly as a sign of our commitment. The policy is also presented to all new employees in our quality awareness orientation and is continually reinforced by management to ensure the understanding and commitment at all levels in the company.

At UNIVEST, we believe that sustainable developments, continual improvement, and commitment of the whole organization to this Quality Policy will lead us forward to our goal as a world class manufacturer.

UNIVEST's quality policy is available for all interested parties and published on UNIVEST website.

تلتزم الشركة المتحدة للإستثمارات الصناعية (يونيفيسيت) بتلبية احتياج العملاء و تحقيق أكبر قدر من رضاء العملاء عن طريق التحسين المستمر و الفعال في نظام إدارة الجودة حيث تسعى الشركة لتحقيق التميز في نشاطها الصناعي الذي يشمل (تصنيع الدهانات و الورنيشات و مواد البناء الكيماوية المختلفة و المواد اللاصقة).

تسعي الشركة جاهدة لتحقيق سياسة الجودة عن طريق :

- تقديم منتجات وخدمات عالية الجودة تلبي احتياجات وتوقعات عملائنا الكرام.
- الحفاظ على فعالية نظام إدارة الجودة وتحسينه بإستمرار من خلال جعل الجودة مسؤولية الجميع وتحديد القضايا الخارجية و الداخلية التي قد تؤثر على شركتنا.
- تمكين موظفي الشركة من خلال المشاركة الفعالة والتدريب المناسب للتطوير الوظيفي.
- استخدام الأساليب الحديثة لمراقبة وتحسين الأداء و التوريد في الوقت المحدد و تحديد المشاكل الرئيسية و إيجاد حل فوري لها.
- خلق بيئة عمل آمنة تعزز العمل الجماعي وتدعم ابتكار وإنتاج وتقديم منتجات وخدمات عالية الجودة.
- تعزيز العلاقات الجيدة مع الموردين لضمان فهم احتياجات شركتنا.
- تحديد و مراقبة حالات عدم المطابقة وحلها من خلال التصدي للمخاطر وإتخاذ التدابير التصحيحية.

سياسة الجودة (يونيفيسيت) هي وثيقة معلنة يتم تقديمها لجميع الموظفين والعملاء والموردين للتوعية بتوجهات الشركة للجودة ويتم تعزيزها بشكل مستمر من قبل الإدارة لضمان الفهم والإلتزام بها على جميع المستويات في الشركة .

في يونيسيت، نؤمن بالتنمية المستدامة والتحسين المستمر وأن الالتزام من قبل الشركة بأكملها بسياسة الجودة سيقودنا إلى تحقيق هدفنا في تقديم منتجات وخدمات عالية الجودة توازي المنتجات العالمية. سياسة الجودة يونيسيت متاحة لجميع الجهات و تم نشرها على الموقع الإلكتروني ليونيسيت .

Ahmed Al Saggaf -
أحمد السقايف -
QA Manager -
مدير ضمان الجودة -



27 Feb 2022

Ali Alyan -
علي العليان -
الرئيس التنفيذي -
CEO

